

3/15/2026 Announcements

1. **We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors.** Please use our online welcome form (QR Code) to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. Then drop by the Welcome Room after service to pick up a newcomer gift bag and get connected.
2. **The English Congregation and Youth Ministry will hold a combined Good Friday service Friday, April 3 from 7:00-8:00 pm in the Chapel.**
3. **Save the Date: The 2026 RCCC Family Retreat will be held at Lake Junaluska Conference & Retreat Center, Sept 5-7.** More information and conference registration coming soon!
4. **Youth 30 Hour Famine Project and Goal** - From now through the end of April, our Youth are raising funds for the Samaritan's Purse "Children's Heart Project. Samaritan's Purse arranges for critical heart surgeries for boys and girls in countries where medical expertise and equipment are not available. Prayerfully consider going to [www.samaritanspurse.org](http://www.samaritanspurse.org) to donate directly to the "Children's Heart Project - 013687." If you donate online, please let Pastor Jerry know so that he can add your donation to the 2026 Youth goal of \$2500. You can also give a check made payable to Samaritan's Purse and place it in the special Youth Offering container on the Youth Table next to the elevator. **Praise the Lord that we have received \$265 in donations.**
5. **The church has sent 2025 offering statements by email. If you don't have an email address on record, we have send a copy of your offering statement by USPS mail to you last week. If you have any questions about your offering statement, please contact Finance Deacon Kaili Sawyer ([kailsawyer94@gmail.com](mailto:kailsawyer94@gmail.com)/ text 919-749-1308).**
6. **Ladies are you looking for a group to connect with? Join the Women's Morning Fellowship every Tuesday Morning from 10:30am - 12noon for a time of devotion, sharing and prayer.** Interested? Contact Sherry Dodson at [sherrydodson@yahoo.com](mailto:sherrydodson@yahoo.com).
7. Would you like to go deeper with God and experience a personal revival? Come to **Seeking Him Women's Bible study**, meet together with other ladies weekly on Thursdays from 6:30-8pm. Interested in joining? Call or text Christine Oentung (919) 360-3536 for more info.
8. **Men's Prayer and Fellowship Group will meet the 2nd and 4th Thursdays each month.** The group will focus on: fellowship to share experiences from our daily lives/walks with Christ, prayer to strengthen brothers as Godly men and leaders, and scripture applications for our personal lives. Questions? Contact Kenn Dodson, [kennrdodson@gmail.com](mailto:kennrdodson@gmail.com)
9. **The Brews10 Midweek group** (Hebrews 10:24-25) meets every Tuesday from 7pm to 9pm in the Building B 5-Flex for snacks, fellowship, and discussion regarding the past Sunday's sermon. Bring your own dinner, or feel free to come just for snacks. For questions, please reach out to Victor Chen at [victor.c.7799@gmail.com](mailto:victor.c.7799@gmail.com)
10. **SS Class: Rooted Sunday school is studying Galatians this term.** Rooted leans toward deepening our understanding of and trust in Scripture, and application to our lives today. Questions? Contact Emory Chao ([emorychao@fastmail.com](mailto:emorychao@fastmail.com)).
11. **SS Class: Flourishing Sunday school is studying Romans this term.** This class is advanced, even academic level studies that dig deep into intertextual studies and implicational theology. Questions? Contact Rob Stansberry ([robthestans@gmail.com](mailto:robthestans@gmail.com)).
12. **SS Class: New Life**, Are you new to your faith or interested in finding out what Christianity is all about? New Life is designed for "seekers" and new believers and will walk through the most basic Gospel truth. Please reach out to Anne Johnson if you are interested.
13. The church started the **ESL (English as a Second Language) and MSL (Mandarin as a Second Language) classes.** Interested students and teachers, please contact Alissa ([AlissaLC80@gmail.com](mailto:AlissaLC80@gmail.com)) for MSL, Rachel Yan([yanrachel393@gmail.com](mailto:yanrachel393@gmail.com)) for ESL.



YOUTH ANNOUNCEMENTS

1. **Senior Banquet Fundraiser**— Our 2026 Grad Celebration Team will have a Baked Goods Fundraiser today from 10:45-11:15 a.m. in the lobby of Building A. They will also continue to have the fundraiser after the English Worship. Please stop by and support our Youth. Funds raised will go to prepare for our 2026 Senior Banquet.
2. **The Lent Challenge for 2026**—Prayerfully consider sacrificially giving something up of importance in your life during Lent (February 18-April 4) - the 40 days before Easter - so that you can deepen your relationship with Jesus and focus on Him, His sacrificial death on the Cross, and His Resurrection.
3. **Youth Baptism - Sunday, March 29**—We will have a joint Youth and Adult Baptism Service on Sunday, March 29, from 10:50-11:10 a.m. in the MPR. Please join us to celebrate the baptism of our students and adults and their new life in Christ.
4. **This Friday's Youth Group**—Join us for Youth Group on this Friday, March 20, at 7:30 p.m. for our Youth Prayer Night.
5. **Wednesday Youth Prayer**—Join us for Prayer on this Wednesday, March 18, from 7:00-7:40 p.m. through Zoom.
6. **Youth Sunday School Classes**—Join us for Youth Sunday School every Sunday, from 9:30-10:45 a.m. for worship, prayer, and Bible Study.

Children Info. (Nursery – 5<sup>th</sup> Grade)

1. The children's department provides in-person Sunday classes from **Preschool to Grade 5**. Looking forward to seeing your children . The location is in the old building, and the courses are as follows:  
**In-Person Children's Sunday School: 9:30-10:45am**  
**In-Person Children's Sunday Worship: 11:15am – 12:30pm**  
**AWANA class Friday 7:30 pm-9:30pm**
2. **The 2026 VBS —Illumination Station — will be held on 7/20-24 from 9 am - 5 pm. Registration is now open (please use the QR code to access the registration form). You may drop off the registration form and payment at the church office during weekdays (M-F 8:30-11) or give it to Children Ministry Director Mike Liu on Sundays.**



UPCOMING SERVICE

3/22/2026

Pastor Rob

3/15/2026 華語堂崇拜蔡孟斌牧師

證道題目

登山寶訓與我

馬太福音 5:17-20

3/15/2026 報告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下: <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 春季華語成人主日學(3/1-5/31)已開始, 課程(11:15am-12:30pm) 如下:  
(1) 福音班 ( 約翰福音 ) A122 教室 (2) 教會歷史 A213 教室 (3) 但以理書 (上) A206 教室 (4) 馬可福音 A200 教室
3. 華語堂全職牧師候選人蔡孟斌牧師來訪，蔡牧師已於週五、週六與小組及主要同工交通。主日崇拜後將在副堂教導成人主日學，午餐後於大堂舉行會眾問答交流。請會員填寫意見問卷，並為尋牧過程禱告。
4. 棕櫚主日 ( 3 月 29 日 ) 將舉行洗禮。華語堂將有兩位弟兄姊妹受洗。凡有意受洗者，請向陳百鍊傳道聯絡。
5. 周牧師每個月(3月除外)有一次「末世專題」的講座，聚會同步提供 Zoom 線上連結，並全程錄影。12/5/25 第一講，1/30/26 第二講，2/27 第三講的錄像已上傳至教會網站供弟兄姊妹觀看；下一次講座將於 4/10 晚上 7:30 在 A 樓大教室舉行。
6. 2026 年教會退修會將於 9 月 5 日至 9 月 7 日，在 Lake Junaluska Conference & Retreat Center 舉行。請弟兄姊妹預留時間參加。更多詳情稍後公佈。
7. 青少年飢饉 30 的目標—從現在起直到四月底，青少年正在為 Samaritan's Purse 「Children's Heart Project」募款。Samaritan's Purse 為在缺乏醫療專業知識與設備的國家的男孩和女孩安排關鍵性的先天性心臟手術。請記念，考慮至 [www.samaritanspurse](http://www.samaritanspurse) 直接捐款給「Children's Heart Project - 013687。」如果你在線上捐款，請告知 Jerry 牧師，讓他將你的捐款放入 2026 年青少年目標\$2500。你也可以開一張寫給 Samaritan's Purse 的支票，並放入電梯旁青少年桌上的特別青少年的奉獻箱中。感謝主! 我們已經收到\$265 的捐款。
8. 教會已透過電子郵件發送 2025 年奉獻記錄。如果您沒有電子郵件地址，我們上週已透過 USPS 郵寄您的奉獻記錄給您。若您對您的奉獻記錄有任何問題，請聯絡財務執事王凱利 ( [kailisawyer94@gmail.com](mailto:kailisawyer94@gmail.com)/ 簡訊 919-749-1308 )。
9. ESL (English as a Second Language) / MSL (Mandarin as a Second Language) - 有興趣的學生，MSL 請聯繫 Alissa ( 646-404-7032 ); ESL 請聯繫 Rachel Yan ( [yan-rachel393@gmail.com](mailto:yan-rachel393@gmail.com) )
10. NCSU 校園團契每周五的聚會，需要弟兄姐妹們的支持，提供飯食，請有負擔的人，至教會網頁的 Resource/Activity Registration。



青少年事工報告

1. 高中生畢業晚宴募款活動—我們 2026 年高中生畢業晚宴募款團隊將於今天上午 10:45-11:15 在 A 樓大廳舉辦烘焙食品募款活動。他們也會繼續在英文堂敬拜後仍有募款活動。請支持我們的青少年。所募得的款項將用於準備我們 2026 年畢業晚宴。
2. 2026 年大齋期挑戰—請在大齋期 ( 2/18 至 4/4 ) —復活節前的 40 天—考慮犧牲生命中重要的事物，這樣你才能加深與耶穌的關係，專注於祂及祂在十字架上的犧牲和祂的復活。
3. 新信徒洗禮—3/29 - 我們將於 3 月 29 日星期日上午 10:50- 11:10 在 MPR 舉行青少年與成人聯合洗禮。請加入我們，一同慶祝我們學生與成人的洗禮，以及他們在基督裡的新生命。
4. 週五青少年聚會—歡迎參加本週五，3 月 20 日晚上 7:30 的青少年團契禱告之夜。
5. 週三青少年禱告會 — 歡迎參加 3 月 18 日週三 7:00 –7:40PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
6. 青少年主日學— 歡迎再次參加每周日上午 9:30 至 10:45 的青少年主日學。有崇拜、祈禱和聖經學習。

兒童事工報告

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待您的孩子參加。  
地點在舊堂, 課程如下:  
實體兒童主日學: 9:30-10:45am  
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm  
周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA
2. 2026 年 VBS— Illumination station 訂於 7/20-24, 9:00 AM—5:00PM 舉行。現已開放報名 ( 請使用二維碼存取註冊表 )。周間 (周一至周五)早上 8:30-11:00 您可以將報名表和支票交到教會辦公室，或於主日交給兒童事工主任 Mike Liu。



請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
3/22/2026	陳百鍊傳道	洪善丰弟兄	Rob 牧師

## 3/15/2026 粵語堂崇拜郭振游教授

### 證道題目

不斷往前

腓立比書 3:12-14

## 3/15/2026 報告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下: <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 春季粵語成人主日學課程如下:
  - 1) 福音班: 教師: 鄭文川(Mariah)、葉錦波(Eric), 教會 A134 室。
  - 2) 更加認識神-從彼得生平看屬靈成長: 教師: 車潔玲(Doris), 教會 A204 室
3. 今天崇拜後將有粵語事工分享會, 介紹粵語堂核心團隊成員, 以及堂會未來的事工方向, 請弟兄姐妹預留約 20 分鐘時間, 於當日崇拜後留步參與, 歡迎其他堂會關心粵語事工的弟兄姐妹一同參與。
4. 2026 年教會退修會將於 9 月 5 日至 9 月 7 日, 在 Lake Junaluska Conference & Retreat Center 舉行。請弟兄姊妹預留時間參加。更多詳情稍後公佈。
5. 教會已透過電子郵件發送 2025 年奉獻記錄。如果您沒有電子郵件地址, 我們上週已透過 USPS 郵寄您的奉獻記錄給您。若您對您的奉獻記錄有任何問題, 請聯絡財務執事王凱利 (kailisawyer94@gmail.com/ 簡訊 919-749-1308)。
6. 青少年飢饉 30 的目標—從現在起直到四月底, 青少年正在為 Samaritan's Purse 「Children's Heart Project」募款。近 30 年來, Samaritan's Purse 已經為超過 1,600 名在缺乏醫療專業知識與設備的國家的男孩和女孩安排了關鍵性的先天性心臟手術。請記念, 考慮至 [www.samaritanspurse.org](http://www.samaritanspurse.org) 直接捐款給「Children's Heart Project - 013687。」如果你在線上捐款, 請告知 Jerry 牧師, 讓他將你的捐款放入 2026 年青少年目標 \$2500。你也可以開一張寫給 Samaritan's Purse 的支票, 並放入電梯旁青少年桌上的特別青少年的奉獻箱中。感謝主! 我們已經收到 \$265 的捐款
7. NCSU 校園團契每周五的聚會, 需要弟兄姐妹們的支持, 提供飯食。請有負擔的人, 至教會網頁的 Resource/Activity Registration。
8. 關懷與代禱:
  - 1) 為主日學禱告, 求神讓教師和學生都更深認識神和真理的教導, 並能在生活裏實踐出來。
  - 2) 為聘牧委員會禱告, 求主賜下智慧和耐性, 尋得合神心意的牧者帶領堂會, 加強推動本區的福音工作, 造就弟兄姊妹屬靈生命的成長。



## 青少年事工報告

1. 高中生畢業晚宴募款活動—我們 2026 年高中生畢業晚宴募款團隊將於今天上午 10:45-11:15 在 A 樓大廳舉辦烘焙食品募款活動。他們也會繼續在英文堂敬拜後仍有募款活動。請支持我們的青少年。所募得的款項將用於準備我們 2026 年畢業晚宴。
2. 2026 年大齋期挑戰—請在大齋期 (2/18 至 4/4) —復活節前的 40 天—考慮犧牲生命中重要的事物, 這樣你才能加深與耶穌的關係, 專注於祂及祂在十字架上的犧牲和祂的復活。
3. 新信徒洗禮—3/29 - 我們將於 3 月 29 日星期日上午 10:50-11:10 在 MPR 舉行青少年與成人聯合洗禮。請加入我們, 一同慶祝我們學生與成人的洗禮, 以及他們在基督裡的新生命。
4. 週五青少年聚會—歡迎參加本週五, 3 月 20 日晚上 7:30 的青少年團契禱告之夜。
5. 週三青少年禱告會—歡迎參加 3 月 18 日週三 7:00-7:40PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
6. 青少年主日學—歡迎再次參加每周日上午 9:30 至 10:45 的青少年主日學。有崇拜、祈禱和聖經學習。

## 兒童事工報告

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待您的孩子參加。  
地點在舊堂, 課程如下:  
實體兒童主日學: 9:30-10:45am  
實體兒童主日崇拜: 11:15am - 12:30pm  
周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA
2. 2026 年 VBS— Illumination station 訂於 7/20-24, 9:00 AM—5:00PM 舉行。現已開放報名 (請使用二維碼存取註冊表)。周間 (周一至周五) 早上 8:30-11:00 您可以將報名表和支票交到教會辦公室, 或於主日交給兒童事工主任 Mike Liu。



## 請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
3/22/2026	陳百鍊傳道	洪善丰弟兄	Rob 牧師